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Agenda för möte december 2023 , Näringslivsrådet i Dorotea kommun.

Mötessamordnare: Gabriel Holmlund

Plats: Myway

Tid: 17:30

Vi startar med en gemensam middag som avslutning på året.

Närvarande: Anna-Karin Holmquist, Niklas Nilsson,  Greger Lindqvist, Staffan Östman, 
Gabriel Holmlund, Sara Sjölund Bång

Val av sekreterare Anna-Karin Holmquist

Val av justerare Niklas Nilsson

 

1. Genomgång föregående protokoll 

Gabriel går igenom föregående protokoll. 
Områdesträffar och företagsbesök har påbörjats.  
Upphandlingsträffar har gett utslag.  
Rådets uppgift och ersättare för dem som sagt ifrån sig uppdrag fortsätts att jobba 
på. Information om ny reform i planering och dimension i G4 

 

2. Skolchef informerar om samverkan näringsliv/skola 

Sara visar en Powerpoint som visar framtidsplaner och hur dem jobbar med ung 
företagsamhet, entreprenörskap och samverkan med arbetslivet. Dem har även gjort 
en aktivitetsplan i skolans arbete i detalj för varje årskurs i dessa frågor 

3. Visning av den färdiga inflyttarfilmen 

Vi får se den färdiga filmen några delar var inte helt klar där ska bibliotek och 
skolmiljö ska läggas till. 

 



4. Planering filmrelease i januari

Det kommer att finnas en länk till den färdiga filmen och den skickas även till alla i 
näringslivsrådet.

Den 6 februari kommer den visas för skolan och allmänheten under dagtid samt att 
alla företag, tjänstemän och politiker i kommunen blir inbjudna att se den på kvällen.

5. Hur funkar kommunikationen med respektive bransch? 

Det är diskusioner inom de flesta branscher men inga formella träffar än så länge.

Köpmannaförening informerar via månadsmöten och via supertext.  

6. Upphandling 

-Planerad utbildning och upphandlingspolicy

Under 2024 är det planerat 3 tillfällen med information och fördjupning i 
upphandlingspolicy. Gabriel kommer att informera mer i detta via mail. 

-Inspel från rådet. 

Måste fortsätta att kommunicera om lokalt i olika upphandlingar. 

7. Övriga frågor 

-Kompetenskartläggning inom näringslivet/skapa nya produkter eller      
tjänster/tankesmedja? 

Efter det kommunen lagt ut information om intresset för permanent boenden har 
cirka ett 10-tal husägare hört av sig och kan tänka sig att avyttra sina fastigheter. 

Det har kommit in en skrivelse till rådet från köpmannaföreningen/idrottsföreningen 
om att det skulle vara en person inom kommunens verksamhet som skulle vara 
samordnare för alla evenemang som hålls i kommunen och samarbeta med alla 
föreningar. Gabriel får till uppgift att undersöka detta och kalla till ett möte med 
respektive förening. 

Det har även kommit in en förfrågan om hjärtstartaren som sitter uppe på utsidan på 
ICA om vem som ska sköta om denna, det var köpmannaföreningen som köpte in 
den, Greger får till uppgift att kolla detta inom ledningsgruppen. 

-Datum för möten 2024 

Gabriel lägger ut ett förslag till möten. 



8. Plats för nästa möte?

Nästa möte blir i Dorotea inbjudan kommer under januari månad.
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